
Harkema, 28 oktober 2024 
 
Aan B&W en gemeenteraad Achtkarspelen 
Buitenpost 

 
Onderwerp:  

Reactie wethouder mw. van der Tuin n.a.v. agendapunt 17 VVGB Mellereed 2A 

  

Geachte B&W en raadsleden van de gemeente Achtkarspelen  

 

Op 10 oktober hebben omwonenden tijdens de informatiecarrousel ingesproken m.b.t. de 

VVGB Mellereed 2A. Vervolgens is het agendapunt behandeld op de raadsvergadering 

van 17 oktober 2024. Tijdens de behandeling hebben enkele raadsleden hierop 

gereageerd en vragen gesteld aan de wethouder mw. Van der Tuin. De beantwoording 

van de vragen van deze wethouder heeft bij de omwonenden tijdens en na de 

raadsvergadering voor ongeloof gezorgd.  

  

Reactie afwijzing brief *****  

Het gegeven dat de aanvraag van ***** is toegewezen en de aanvraag van ***** al in 

het voortraject wordt afgewezen getuigt niet van een duidelijke beleidslijn. De 

ambtshalve afhandeling mag dan correct zijn, de beeldvorming van de gemeente die zo 

wordt neergezet, is niet van een transparante en consequente aanpak.  

 

Reactie Waterloop  

Ondanks onze inspraaknotitie van 10 oktober 2024 waarin uiteen is gezet wat er is 

voorgevallen en ondanks dat er een handhavingsverzoek is ingediend (zie brief d.d. 26 

juli 2024) en ondanks dat er een beslissing is genomen (zie brief d.d. 24 augustus 2024) 

d.d.) heeft de wethouder geantwoord dat er nog een handhavingsverzoek loopt. 

De wethouder heeft ook geantwoord dat er naar een luchtfoto is gekeken en er geen 

sloten zijn te zien op de luchtfoto. De sloten zijn gedempt, dus inderdaad niet te zien. 

Maar waar het omgaat is de vraag of er sprake is van illegale demping. Die vraag wordt 

niet beantwoord door de gemeente. Wel door het Waterschap, (d.d. 23 juli 2024) die is 

duidelijk hierover: er is sprake van illegale demping!   

De illegale demping van de sloten zorgt voor wateroverlast. Het water van perceel 2A 

kan daardoor niet goed worden afgevoerd. 

De wethouder verzwijgt de uitkomst van het onderzoek van het Waterschap. 

  

Alles overziend concluderen wij dat er nog wel wat losse eindjes zijn als het gaat om de 

afhandeling van het (nog lopende?) handhavingsverzoek en de ruimtelijke onderbouwing 

betreffende het onderdeel de Waterlopen.  

 

Wij wachten met belangstelling uw reactie af. 

Namens de omwonenden 

 

  

  

 


